Minsk

Minsk is the capital of Belarus, an ancient and beautiful city with a long and exciting history.

It was first mentioned in chronicles in 1067 in connection with the battle of the Nemiga River during which it was completely destroyed. It was destroyed, burned, ruined by the conquerors many times during its 930 year history: by the Crimean Tatars in 1505, French troops in 1812, German occupants in 1919—1920, fascists during World War II. But each time it rose from the ruins and ashes as the mythical bird Phoenix. Many conquerors have passed through Minsk because it is situated on the cross-roads of the busiest trade-routes connecting the Baltic and the Black seas, the East and the West. Thus, this advantage often turned into disadvantage.

But nevertheless Minsk steadily increased in importance first as a provincial centre after 1793 and later as an industrial centre after the building of the Moscow — Warsaw and Liepaja — Romny railways through Minsk in the 1870s. In 1919 it became the capital of the Byelorussian republic and remained the capital when Belarus gained independence in 1991. The same year the city became the administrative centre of the CIS.

Minsk stands on the Svisloch river in a picturesque place. The present-day city is almost entirely of new construction. It is the city with broad streets and avenues, modern architecture, shady parks and some churches which have survived as relics of the past.

Minsk is the major industrial centre of Belarus. The economy is based on machine-building, particularly the manufacture of trucks and tractors. Other products include electric motors, bearings, machine tools, radio and television equipment, refrigerators, watches, textiles and foodstuffs.

The city is also a major educational and cultural centre with the Academy of Sciences of Belarus, the Belarusian State University founded in 1921 and numerous institutions of higher education and scientific research. It's the city where you can find the best pieces of Belarusian cultural heritage: museums, exhibitions, theatres and so on.

The best way to explore the city is to make a tour. If I were a guide I would show the tourists my favourite places in Minsk. They are numerous. But the shortest way to get acquainted with our city and its people is to walk down Francisk Skorina avenue from Independence square to Yakub Kolas square. I think, this is the most beautiful and the busiest part of the city. Tourists can see the most famous places of interest here: the House of the Government, the State University, the Catholic church, the Russian Academic Drama Theatre, the Art Museum of the Republic of Belarus, Y.Kupala Belarusian Drama Theatre, October Square, the Palace of the Republic and zero kilometre mark, the State Circus, Opera and Ballet House, the embankment of the Svisloch, Victory Square and the Obelisk of Victory with the Eternal Fire, the Palace of Arts, Philharmonic Society, the monument to Y. Kolas, beautiful parks and gardens and everything what our city is rich in. And then they will understand why our city is considered to be so beautiful, clean, green, calm, optimistic and hospitable. 

Перевод текста: Minsk

Минск - капитал Белоруссии, древний и красивый город с длинной и захватывающей историей.

Это было сначала упомянуто в хрониках в 1067 в связи со сражением Реки Nemiga, в течение которой это было полностью разрушено. Это было разрушено, сожжено, разрушено завоевателями много раз в течение его 930-летней истории: Крымскими татарами в 1505, французские войска в 1812, немецкие жители в 1919—1920, фашисты в течение Второй мировой войны. Но каждый раз это повысилось от руин и пепла как мифическая птица Финикс. Много завоевателей прошли через Минск, потому что это расположено на перекрестке самых занятых торговых маршрутов, соединяющих Балтию и Черные моря, Восток и Запад. Таким образом, это преимущество часто превращалось в неудобство.

Но однако Минск устойчиво увеличился в важности сначала как провинциальный центр после 1793 и позже как индустриальный центр после здания Москвы — Варшавы и Лиепаи — железные дороги Romny через Минск в 1870-ых. В 1919 это стало капиталом белорусской республики и оставалось капиталом, когда Белоруссия получила независимость в 1991. Тот же самый год город стал административным центром СНГ.

Минские стенды на реке Svisloch в живописном месте. Современный город - почти полностью нового строительства. Это - город с широкими улицами и направлениями, современной архитектурой, теневыми парками и некоторыми церквями, которые выжили как реликвии прошлого.

Минск - главный индустриальный центр Белоруссии. Экономика основана на машиностроении, особенно изготовление грузовиков и тракторов. Другие продукты включают электрические двигатели, отношения, станки, радио-и телевизионное оборудование, рефрижераторы, часы, текстиль и продовольствие.

Город - также главный образовательный и культурный центр с Академией Наук Белоруссии, Белорусский государственный университет, основанный в 1921 и многочисленные учреждения высшего образования и научного исследования. Это - город, где Вы можете найти лучшие части Белорусского культурного наследия: музеи, выставки, театры и так далее.

Лучший способ исследовать город состоит в том, чтобы сделать тур. Если бы я был гидом, то я показал бы туристам мои любимые места в Минске. Они являются многочисленными. Но самый короткий способ знакомиться с нашим городом и его людьми состоит в том, чтобы спуститься с Francisk Skorina авеню от квадрата Независимости до Yakub Kolas квадрат. Я думаю, это является самым красивым и самая занятая часть города. Туристы могут видеть самые известные достопримечательности здесь: Дом Правительства, государственного университета, Католической церкви, российского Академического Театра Драмы, Художественный Музей Республики Белоруссии, Y.Kupala Белорусский Театр Драмы, Квадрат октября, Дворец Республики и нулевой марки километра, государственного Цирка, Оперы и Дома Балета, набережная Svisloch, Квадрата Победы и Обелиска Победы с Вечным Огнем, Дворец Искусств, Филармонического Общества, памятник Y. Kolas, красивые парки и сады и все, чем наш город является богатым. И затем они поймут, почему наш город, как полагают, является настолько красивым, чистым, зеленым, спокойным, оптимистическим и гостеприимным.

